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      Аннотация

    
        
          Работа посвящена выбору электрооборудования и проектированию главной схемы электрических соединений ТЭС с выдачей мощности на напряжении 110 кВ. Задачи, которые решались в ходе проектирования: 1)  аналитический обзор особенностей электроэнергетики КНР; 2) структура установленной мощности электростанций; сведения тепловых  электростанциях в энергосистеме КНР; принцип работы ГТУ; 3) проектирование электрической части ТЭС: выбор силового оборудования (генераторов, трансформаторов), схем РУ и главной схемы электрических соединений ТЭС. В ходе проектирования рассчитаны токи трехфазного короткого замыкания, по которым произведен дальнейший выбор оборудования и токоведущих частей для КРУЭ 110 кВ и РУ СН 10 кВ. Применены элегазовые выключатели HECS-80S, КРУЭ типа F-35 ячейки КРУ типа RMV1-12/6000-31.5G, токопроводы типа BGM1-12/8000, BGM-12/2000, BGM-12/1200 и GIL.
        

        
          The work is devoted to the selection of electrical equipment and the design of the main electrical connection diagram for the 110 kV thermal power plants. Tasks that were solved during the design: 1) an analytical review of the features of the power industry in China; 2) the structure of the installed capacity of power plants. Information from thermal power plants in the power system of the PRC. The principle of operation of the GTU; 3) power design of the thermal power plant: Select power equipment (generators, transformers), switchgear circuits and main circuits of thermal power plants; During the design, three-phase short-circuit currents were calculated, according to which a further selection of equipment and current-carrying parts for 110 kV GIS and 10 kV MV switchgear was made. Used SF6 circuit breakers HECS-80S, GIS type F-35, switchgear cubicle RMV1-12 / 6000-31.5G, conductors BGM1-12 / 8000, BGM-12/2000, BGM-12/1200 and GIL.
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